
REFERAT  FRA  BESTYRELSESMØDE  I  PARCELHUSFORENINGEN  HOLME  PARKVEJ 

Mandag d. 20. oktober 2008 

 

Tilstede: Vibeke 96, Svend 136, Marianne 100 og Ina 128 (ref.) 

Afbud: Jens 74b 

 

1. Grundejerforeningen: Det reviderede udkast til træer langs Holme Parkvej blev vedtaget ved 

den ekstraordinære generalforsamling. Det betyder at der bliver plantet 

røn enkeltvis med mellemrum langs den ene side af Holme Parkvej.  

 

 Derudover gøres stuerne i plantagen ’gangbare’ og stentrappen 

forbedres. Det ene grantræsområde er fældet, og stubbene er i 

forrådnelse, så der behøver ikke gøres yderligere der. Den øvrige plan 

for området var kunne der ikke opnås enighed om, så det bliver ikke til 

noget. 

 

2. Sommerfesten: Sommerfesten er afholdt med stor tilslutning – ca. 60 personer, heraf 

halvdelen børn. Tidspunktet, 3 weekend i august, ser ud til at være fint. 

Det var også vellykket med buffetten. 

 

 En idé er at bruge de penge, som foreningen har fået tilbage fra 

grundejerforeningen til en 20 års jubilæums-sommerfest i 2010. 

 

3. Forespørgel: Der var en forespøgsel om at måtte benytte arealet ved lejepladsen til 

opsætning af telt i forbindelse med privat åbent hus arrangement til et 

sølvbryllup. Der var enighed om at det er en god ide at dette er en 

mulighed. Det blev vedtaget at det er en god ide at bestyrelsen skal 

orienteres, så det koordineres, hvis dette skulle blive interessant for 

andre. Samtidig skal alle beboere orienteres op til arrangementet. Der 

sættes ikke regler for ved hvilke denne mulighed må benyttes. Såfremt 

det engang skulle blive et problem med for mange, der benytter 

muligheden, tages dette op. 

  

4. Hjemmeside og mailliste:  

 Ina og Erik (128) er ikke nået videre med at kigge på hjemmesiden. 

Dette sker dog inden jul. I første omgang opdateres siden, og dernæst 

undersøges muligheder for en blog-funktion. Desuden arbejdes på 

oprettelse af en mailadresse for bestyrelsen samt en mail-liste for alle 

beboere til generel orientering, som nu runddeles i papirform. Svend 

finder ud af om vedytægterne findes i elektronisk form, og hvis de gør, 

sendes de til Ina. 

 

5. Middag for bestyrelsen: Der er i budgettet en mulighed for en middag for bestyrelsen. Det plejer 

at finde sted hvert andet år. Bestyrelsen vil forsøge at finde en dato i 

starten af februar. 

 

6. Vej: Der er nogle sprækker i vores vej. Det bør undersøges hvad det koster at 

få lavet inden vinter. Svend hører Jens om han kan høre de andre 



foreninger i grundejerforeningen, så der kan indhentes et fælles tilsyn og 

tilbud med de foreninger der også har behovet. 

 

7. Brandvej: Broholt har stadig ikke ordnet brandvejen på venstre side af vejen. 

Samtidig trænger hækken om lejepladsen til at blive klippet. Vibeke 

ringer til Broholt. 

 

8. Legeplads: De to gynger trænger til udskiftning. Der er et rør, der er faldet af. Der 

mangler et ’øre’ på vippegyngen. Der er efterspurgt nyt sand i 

sandkassen. Stige mangler trin. Vibeke og Svend undersøger. 

 

9. Fastelavn:  Festudvalget er pt. Bodil og Vibeke. De tager som udgangspunkt teten i 

at arrangere fastelavnsarrangement fastelavnssøndag. De forhører 

muligvis om andre vil deltage i at arrangere. 

 


